
ORBIT
Design by RICHARD FRINIER

Loveseat XXL, vulcano | Canopy: taupe | Cushion: NATURA dark gray
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Design by RICHARD FRINIER

ORBIT

Materials

RECOMMENDED NUMBER OF DECO CUSHIONS
Empfohlene Dekokissenmenge

40  15¾"

40  15¾"

50  19¾"

50  19¾"

70  27½"

70  27½" 60  23½"

60  23½"

LOVESEAT 
Sofainsel

Ø 165 cm 
Ø 65"

42,5 kg  
94 lbs

69 kg  
153 lbs

LOVESEAT XXL
Sofainsel XXL

Ø 220 cm
Ø 86½"

193  76"

Ø 165  Ø 65"

37  14½"

6  2¼"

4× 95050086

215  84¾"

Ø 220  Ø 86½"

40  15¾"

13  5"

4× 95050084 2× 95050082 2× 95050081
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SEAT CUSHION
 Sitzkissen

95030001

RRP/UVP

EN  The loveseat / loveseat XXL is shipped with pre-mounted pullout casters.

EN  MATERIAL
ORBIT furniture consist of DEDON fiber woven over a powder coated aluminum frame. The seat is made 
of tensiline® fabric. To clean the surface, use a soft cloth or brush, warm water and a gentle cleanser if 
needed. 

The ORBIT canopy can be washed with lukewarm water and mild cleaning agents. Use a sponge or 
a soft brush to wipe the material. The canopy may not be machine washed, as this could affect the 
impregnation, thus making the material more susceptible to dirt. Always make sure that the canopy is 
completely dry before you fold it together again to avoid permanent stains. 

56030006000

DE  Die Sofainsel / Sofainsel XXL wird inkl. vormontierter ausklappbarer Räder geliefert.

DE  MATERIAL
Die Möbel der ORBIT Kollektion bestehen aus DEDON-Faser, die auf einem pulverbeschichteten 
Aluminiumrahmen geflochten ist. Die Sitzfläche besteht aus Tensiline® Stoff. Um die Oberfläche zu 
reinigen, benutzen Sie ein weiches Tuch oder eine weiche Bürste, warmes Wasser und, falls nötig, ein 
sanftes Reinigungsmittel. 

Das ORBIT Verdeck kann mit lauwarmem Wasser und milden Reinigungsmitteln gewaschen werden. 
Zur Reinigung eignet sich ein Schwamm oder eine weiche Bürste. Das Verdeck muss hierzu voll 
aufgespannt werden. Um die Imprägnierung des Materials zu bewahren, waschen Sie das Verdeck 
niemals in der Waschmaschine. Achten Sie darauf, dass das ORBIT Verdeck vollständig getrocknet ist, 
bevor Sie es wieder zusammen falten um bleibende Flecken zu vermeiden.

SEAT CUSHION
Sitzkissen
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Loveseat Loveseat XXL

Typology
cm  inch

Fabric Information (see page 224) 

Items of this collection are available in all fabrics Cat. A, B & Cat. C (only Kvadrat® Atrium). 
Artikel dieser Kollektion sind in den Stoffen der Kat. A, B & Kat. C (nur Kvadrat® Atrium) verfügbar.

COM 3,26 M

COM 6,30 M
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